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П Р О Т О К О Л 

 

№ 2 

 

Днес, 06.02.2024 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 2-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 28 общински съветника от общо 29.  
Отсъства Ивайло Петров. 
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:03 

часа.  

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 2 

1 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Вземане 
на решение за отмяна на т.2, т.3, т.4 и т.5 от Решение №1 / 25.01.2024г., взето по Протокол 
№1 / 25-26.01.2024г. на Общински съвет Дупница, избор на управител на „Многопрофилна 
болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница 

Точка 0 (Нулева) 

000/05.02.2024 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 2  

Изказвания: 

Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Гости в залата. 
Темата, която се поставя в залата за извънредно разглеждане е изключително важна, 

но аз тука се притеснявам от едно нещо. В залата има колеги юристи, в общината има 
юристи и това е един огромен пропуск, който само преди 2 седмици ние гласувахме избор на 
вр. Управител. Какво показва това наше действие, че липсва управленска мощ, липсва 
организация, създава се……….. 

/Г-н Първан Дангов – Кмет: Г-н Председател, това по дневния ред ли е?/ 
Ами г-н Председател, това ако не е по дневния ред…. Ако ще ви удара тука и ще ви 

определя как да говоря. Естествено, че е по дневния ред. 
 



2 
 

Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Г-н Гущеров, обсъждаме дневния ред. Моля ви, моля ви….. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Обсъждаме го, обсъждаме го….. Тихичко ще си говорите във вас. 
Да, и аз казвам защото има изключително по-важна точка, и това е проблема с ВиК 

със споразумението.  
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Г-н Гущеров, обсъждаме дневния ред за днешното заседание. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Ако ще ме репликира този човек тука през всяка дума….. Въведете ред. Тихичко. 
Чувате ли го колко пъти каза и гражданите да видят. Може би тихичко е викал и в четвъртък 
в денонощен магазин. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Г-н Гущеров, ако искате по същество изкажете се. Сега обсъждаме дневния ред. 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: реплика от място/ 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Ето, ако още веднъж ме риприкира ще стоя тука докато не спре да говори. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Моля ви, нека да не превръщаме…….. Темата е важна, така че ако обичате 
продължете си по дневния ред. 

Ще кажете ли още нещо или да продължим работа. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Ще кажа, когато се успокои човека в дясно от вас и престане да репликира. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Г-н Гущеров, ако няма да говорите, моля…… 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Не, ще говоря когато спре да ме репликира от място. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Никой не ви репликира продължете си. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 

Добре, продължавам. 
Та темата е много по-важна за ВиК сектора и аз го поставям многократно този въпрос. 

Кога ще имаме извънредна сесия по темата. Или гласувахме една заплата от 9 000, раздаваме 
на музикантите по 50 лв. и сега в един момент отново ще обсъждаме тема, която само преди 
10 дена поради липса на юристи, поради липса на информация или поради желание за 
създаване на организиран хаос в лечебното заведение, ние днес отново ще провеждаме 
процедура. Кога най-после ще стане ясно, че първите 3 месеца вече изтекоха и тази ОА 
трябва да намери формата и начина да работи по правила. 

Благодаря. 
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Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 

Уважаеми г-н Председател. 
Дами  и господа общински съветници. 
Уважаеми кметове на кметства. 
Уважаеми г-н Гущеров. 
Искам първо да заявя следното. Днешната сесия не е по моя вина. Най-малко аз съм 

човека към когото г-н Гущеров вие трябва да имате такива въпроси. Разбирате ли какво 
искам да ви кажа? И тук заседанието на ОбС и този микрофон, който сте готов да го счупите 
не е място да проявявате политическите си полюции. Ако имате някакви комплекси г-н 
Гущеров, комплекси миля ви се офиса на ГЕРБ, предполагам, че е мястото където може да ги 
проявите. Имайте уважение като общ. съветник и стойте на висотата на избора, който са 
направили хората които са гласували за вас. Няма да позволя обаче да се превръща 
заседанието на ОбС в поредния цирк с ваше главно действащо лице г-н Гущеров. 

Искам да информирам ОбС и вас г-н Председател, че съм изпратил писмо до д-р 
Светослава Гълъбова в една клиника в Курило със запитване дали може да бъде полезна в 
качеството което заема, като специалист на г-н Гущеров. Очевидно вие имате нужда според 
мен и от такава помощ. Ако по някакъв начин се чувствате, не можете да се удържите на 
микрофона да говорите, аз съм готов и така да ви помогна. 

/Г-н Емил Гущеров – общ. съветник: Г-н Председател, това по темата ли е с тези 
обиди за общ. съветник. Несе правете че не чувате./ 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Моля, без реплики от залата. 
/Г-н Емил Гущеров – общ. съветник: Е нали го чувате какво говори./ 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 

Какво съм казал? Не превръщайте всеки повод, когато ние се събираме да решаваме 
нещо важно, в шоуто на Гуги. Недейте, нямаме нужда от това. Няма да успеете да ме 
надговорите защото най-малко аз стоя тук отгоре, мога да седна и долу в тоя микрофон да 
говоря. Шоу програмите на друго място. Уважавайте институцията ОбС. 

Що се отнася до писмото ми до клиниката до Курило, ако получа отговор адекватен, 
аз съм готов да го предоставя на вас и ОбС. говорим все пак за специализирана помощ. 
Пийте ги тия хапчета. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 

Ще се радвам….уважаеми колеги, г-жа Гълъбова, да изпрати утвърдителен отговор и 
да може да присъства в залата, но преди това ние може да се обърнем и към д-р Илкова и д-р 
Паризов на местно ниво, защото по неофициална информация дали аз си пия хапчетата е 
един въпрос, но дали на 1 февруари някой Кмет тука в околностите е правил скандали в един 
денонощен магазин. Скоро ще разберат гражданите на Дупница и тогава ще видим дали г-жа 
Гълъбова ще даде лекарства и за един друг вид процес, алкохолизма. Така, че когато ще 
превръщате ОбС в цирк другарю Дангов, това си е ваша заслуга. И декември месец беше 
срока възможността и начина дали вие или председателя да входирате  докладната за избор 
на вр. Управител. Това, че проспахте времето не означава, че ние от опозицията ще мълчим, 
ще ви ръкопляскаме. Да, може и да не мога да ви надговоря, но мога с действия и работа да 
покажа, че думите нищо не значат. За вас думите са едни слова за пред обикновените хора, 
които се надявате да ви повярват, но съвсем скоро ще разберат какво са избрали. 

Благодаря. 
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Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 1 

ДНЕВЕН РЕД 

1 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Вземане 
на решение за отмяна на т.2, т.3, т.4 и т.5 от Решение №1 / 25.01.2024г., взето по Протокол 
№1 / 25-26.01.2024г. на Общински съвет Дупница, избор на управител на „Многопрофилна 
болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница 

Точка 1 (Първа) 

80/02.02.2024г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 

Вземане на решение за отмяна на т.2, т.3, т.4 и т.5 от Решение №1 / 25.01.2024г., взето 

по Протокол №1 / 25-26.01.2024г. на Общински съвет Дупница, избор на управител на 

„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница  

Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 

Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Гущеров. 
В настоящата ситуация в известна степен вие сте прав в критиките си които 

отправихте, макар и ненавременни и не на място. Когато става въпрос за избор на вр. 
изпълняващ длъжността Управител и нов конкурс още в м. декември, аз в лично качество 
проведох сондажи с част от колектива на общинската болница. Същото направи и г-н кмета. 
В публично изказване той заяви, че има кандидат и което е по-важното кандидата съвпада с 
този който и аз бих предложил, а именно д-р Крум Бонев. Вие сте участвал в подобни 
номинации и подобни разговори. Много добре знаете колко е трудно и това искам да 
разберете и по-новите колеги, а и обществото на гр. Дупница, не са много желаещите за 
управител на МБАЛ „Св. Иван Рилски“. Причините са много и комплексни. Една от 
причините е възнаграждението. Три хиляди лв. бруто, чисто като махнете данъци и 
осигуровки около 2 500 лв., което за един управител на болница с милионен бюджет, как да 
кажа, не е съответстващо възнаграждение. А един добър лекар, който нали работи добре 
взима многократно повече. Така, че критиките ви, аз ги приемам, същевременно моля да 
разберете следното: Както в изказването на миналата сесия и аз и кмета пък и  вие, всички 
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единодушно искахме този тренд да продължи, ако може чрез екипа който беше до сега. 
Човека който най-много представлява, това беше д-р Бонев. Д-р Бонев даде своето съгласие 
да бъде номиниран и пред мен включително, и той беше избран. В последствие обаче се 
оказа, че има непреодолими причини от лично естество, че така щото той не може да заеме 
поста, който беше избран на 25-ти. Веднага искам да кажа най-вече към персонала на 
болницата, към гражданите на града, че тази въртележка няма с нищо да увреди нещата в 
болницата. Сроковете са съгласувани и не случайно днес се прави тази сесия. Говорено е на 
достатъчно нива, така че искрено се надявам и съм сигурен, че това по никакъв начин няма 
да влоши нещо както в болницата, така и здравеопазването въобще. За това частично 
приемам вашата критика, същевременно я и отхвърлям изцяло. По-важния въпрос, който бих 
искал да кажа е какво ще се случи на 4 април, дали ще има повече от 1 кандидат, дали ще 
има кандидати за поста Управител. И всички тука ваши изказвания и държанието в тази зала 
и тези циркаджийски истории дали няма да направят така, че да влошим климата за избор на 
Управител и на желаещи за Управител. И втората тема е дали не е време да поговорим за 
възнаграждението на управителя на болницата, а и не само на болницата, защото имаме 
дружества където заплатата на управителя вече е почти на минималната. Това са големите 
въпроси които сериозно трябва да се обсъдят. 

След като получих заявлението на д-р Бонев го помолих да се направи все пак един 
съвет на завеждащ отделенията. Такъв вчера се е провел, кмета е присъствал и вчера в 
следобедните часове получих декларация от членовете на Медицинския съвет на МБАЛ в 
която пише следното: 

„Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми Председател на Общинския съвет. 
Уважаеми общински съветници. 
С настоящата декларация изявяваме желанието си лицето, което ще бъде избрано за 

временно изпълняващ длъжността Управител на лечебното заведение да бъде лице от 
болницата. Предлагаме д-р Стефан Николов – рентгенолог с 18 години трудов стаж.“ 

Декларацията е подписана от всички завеждащ отделения в болницата. В този връзка 
и с оглед решението, аз предлагам в т. 2 да запишем „Общински съвет-Дупница избира д-р 

Стефан Аспарухов Николов, с ЕГН ……, за управител на „Многопрофилна болница за 
активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница. 

Това е което искам да знаете. Пак повтарям за да бъдат спокойни най-вече в 
болницата. Не очакваме този злополучен избор предишния да доведе до някакви проблеми в 
болницата. Виж ако обаче днес не вземем решение, това вече наистина може да доведе до  
бъдещи проблеми. 

  
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 

Благодаря. 
Уважаеми г-н Председател, 
Дами и господа общински съветници,  
Уважаеми кметове на кметства, 
Уважаеми д-р Николов. 
Аз мислех, че г-н Гущеров ще започне поне своето първо изказване на тази сесия най-

малко с една похвала към администрацията. Вижте на какви маси седите и как работим. 
Прави ли ви впечатление оборудването в залата на ОбС? Г-н Председател, на вас прави ли ви 
впечатление? Правите ли разлика между това което беше преди и това което е сега? Еми 
сини са, разбира се, правилно. Не е като елхата нали с червена петолъчка. Когато казах, че 
ще има промени и те ще започнат първо от тази зала от условията на работа. Мисля, че така 
казах на едно от първите заседания на ОбС. аз когато правя изказвания не ги правя случайно, 
давам знаци. Ако някой от офиса на загубилите не може да разчете тези знаци си е негов 
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проблем, но не бива да превръща проблема на офиса на загубилите в проблеми на цялата 
дупнишка общественост. Сега по темата. 

Присъствах вчера на заседание на завеждащите отделения в болницата, макар че не 
бях поканен присъствах и това което каза г-н инж. Костадинов е вярно. Всички единодушно 
се обединиха в тази форма на  комуникация с декларация и подкрепата за д-р Николов – 
рентгенолог от общинската болница.  

 Понеже всеки очакваше да чуе име. Името го има в медиите, така че оттук нататък и 
се обръщам към г-н Гущеров дайте да пестим работното време на всички. Аз също имам 
работен ден, който е започнал текущи работи имаме. Нека да не превръщаме заседанията на 
ОбС в пърформанс и шоу. Хората ни гледат г-н Гущеров. Да бъдем на висотата на поста, 
който заемаме в различно качество. 

Аз знам къде стоя, няма да успеете да …провокирайки ме умишлено да ме 
надговорите. Но пък няма да ви остана длъжен за лъжите, които говорите от тоя микрофон. 

Последната дума ще бъде моя. Не за друго, защото съм кмет. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Благодаря ви. 
Г-н Гущеров, две заявки само за момент. 
Много ви моля, преди  вашата реплика бих искал да поканя д-р Стефан Николов на 

микрофона на ОбС, за да каже няколко думи. Малко негативно започнахме д-р Николов, но 
ние сме политици, моля ви в контекста на болницата и най-вече да декларирате, че 
отговаряте на изискванията да вземете поста. 

 
Д-р Стефан Николов: 

Уважаеми г-н кмете, 
Г-н Председател, 
Дами и господа. 
Ще бъда кратък, за да не губиме работно време, както споменахте. 
Мога да кажа за себе си, че съм кореняк дупничанин. Тука съм завършил средното 

си образование. 87 г. съм завършил Медицинския факултет, след това съм покрил всички 
изисквания свързани с нещата за специализация, която вече се води Образна диагностика. 
Имам квалификация и от институт в Канада, свързана с ултра саунд диагностика и 
необходимата диплома за здравен мениджмънт, защото в момента изпълнявам функцията 
управител на Медицинския център. 

Повечето от времето ми и трудовият ми стаж е минал в общинска болница. С 
колегите се познаваме много добре, работиме много добре, затова вчера ми гласуваха 
доверие. Визирам всички завеждащи и се надявам, че оттук нататък нещата ще завърват. 
Всичко свързано със здравеопазването  няма да води до някакви трусове и сътресения. 
Болницата работи добре. Надявам се, че въпреки малкия ми опит  управленски имам пълната 
подкрепа от г-н кмета и д-р Бонев, включително и от г-жа Жейгарова, която беше прокурист 
на общинска болница. 

Това е което мога да кажа за себе си. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Благодаря д-р Николов. 
Засега още няма да пожелаваме успех, докато не бъдете избран. 
Заповядайте г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 
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Уважаеми г-н председател, 
Колеги. 
Г-н Николов, първо искам да ви пожелая успех и дано сте един от участниците април 

месец, тъй като отзивите за вашата работа в медицинския център, единодушното мнение на 
колегите, които определят процеса на работа в общинската болница показват, че имате 
тяхното доверие. Това означава, че би трябвало работния процес да продължи в една добра 
посока. Това забавяне, което се случи с оглед липсата на повече информация или умишлен 
хаос, за да се доведе малко сътресение в общинската болница, може пък да има и 
оздравителен ефект. 

Но, тук чувам че ние си губиме времето. Ами дайте тогава да нямаме сесии, да не 
провеждаме сесии, за да не губиме ценното време на г-н Дангов. Нали точно тук е мястото 
залата в която трябва да се дискутират всички проблеми. 

Ако считате, че дискусията по всяка една тема е загуба на време, моля да го 
декларираме. Да внесеме поправка в дневния ред и да няма сесии. Подписваме, както беше 
по времето на ковид кризата и пито-платено, както казват хората. 

Много ви моля не принизявайте институцията Общински съвет, председател на ОбС 
на едно ниво от кота нула, в която се стремите да няма дебати, да няма изказвания…. 

 
/ г-н Дангов – кмет: Това по темата ли е?/ 
 
Това морален стожер ли е? Разбира се, че е по темата. 
Реплика към вашето изказване….какво въртите глава. Ще ме…прерязвате гърлото 

ли, какво…? 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Г-н Гущеров, времето ви почти изтече. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 

Добре. 
Така да се върнем на моето изказване, защото постоянно с тия реплики г-н Дангов 

сигурно това се стреми. 
Надявам се, че сега със здравният мениджмънт, който заяви г-н Николов че има няма 

да се връщаме отново в организирания хаос. Отново използвайки микрофона, казвам г-н 
Костадинов към вас се обръщам, моля ви свикайте работна среща по темата В и К, ако не 
извънредна сесия тъй като Споразумението не вярвам да се изготви….сядаме 20 минути. То 
със сигурност трябва да обсъдено след като излязат предложенията, обсъдено по групите 
дообработвано. Така, че няколкократно от този микрофон заявявам темата В и К не е 
приключила, защото когато нашите съграждани започнат да плащат 3,71 тогава ще бъде 
питането. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Благодаря ви г-н Гущеров. 
Само да отбележите толеранса, който ви дадох…времето ви изтече аз не ви взех 

думата. 
Г-н кмете нека кажа с една думичка. 
Аз не разбирам вашето предложение за В и К. когато Споразумението е готово вие 

ще бъдете уведомени и ще се свика каквото трябва. 
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Така, че защо сега наистина при толкова важна докладна замесваме В и К? Уверявам 
ви, че работи се и когато стане време ще бъдете уведомен. 

Заповядайте. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 

Към вас двамата инж. Костадинов и към вас г-н Гущеров. 
Вие сте председател на група…на групата на ГЕРБ в ОбС вие сте председателя…не 

сте ли? Направете го председател, той ви прави най-добрата услуга. Тогава го вържете ако 
трябва в добрия смисъл на думата. 

С вашето поведение, г-н Гущеров, което демонстрирате провокативно мога да 
предвидя, че в следващите местни избори групата на ГЕРБ ще бъде най-малко наполовина. 

С вашето провокативно поведение…вие имате невероятната способност да сте най-
големия политически мръсник в новата история на Дупница.  

 
/г-н Гущеров – общ.съветник: Г-н Костадинов, какво говори? Това нормално ли е?/ 
 
Политически мръсник и политически нечистоплътен човек. В политиката влизат 

хора морално чисти … 
 
/г-н Гущеров – общ.съветник: като вас…/ 
 
Понякога, обаче излизат еднакво мръсни. Запазете това ваше умение да бъдете слуга 

на Ивкони за друго място. Съвсем добронамерено ви препоръчвам, съвсем добронамерено. 
Не бъдете проводник на чужда воля. Не бъдете проводник…това ваше поведение 

наистина ако се дължи на характеропатия обикновено тя е съпроводена с емоционално 
състояние, което се контролира от здравните власти… контролира се от здравните власти, 
така че не избивайте политическите си комплекси тук. 

Понеже сме на темата важна за болницата не сте разчели моето изказване, когато 
казах, че няма да позволя да говорите лъжи от микрофона на ОбС.  

Темата В и К, понеже ви е любима сега към вас инж. Костадинов слушате ли ме? 
В и К и на двамата ви е любима. Направете едно заседание има какво да си кажем по 

темата В и К. Днес избираме  бъдещия медицински управител. И ако вас двамата нещо инж. 
Костадинов и г-н Гущеров по темата  В и К ви вълнува би трябвало да сте много притеснени. 

Аз знам повече неща и съм готов да ги кажа от тоя микрофон, но когато има 
заседание по темата В и К. Днес темата е  бъдещия медицински управител. 

Благодаря. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Не разбрах нищо от този намек какво трябва да ми е притеснено. 
Процедурно предложение от г-н Павлов. 
 

Г-н Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Процедурно 

предложение /Процедурно предложение/ "Прекратяване на заседанието": 

Г-н председател, 
Във връзка с важността на темата и мисля, че всичко е изказано вече по темата, която 

разглеждаме днес за общинската болница избор на временен управител и опита от страна на 
една политическа група и по-точно на един колега общ.съветник да прави внушения и по 
темата, която разглеждаме и по различни теми, предлагам прекратяване на дебатите по 
темата и гласуване. 
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инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Благодаря. 
Г-н Павлов разбирам мотивите ви, но ви моля да чуете следното, тъй като от тези 

глупости до тука от две страни глупости не мога да кажа нещо важно. 
Ако  прекратиме разискванията г-н Павлов ще ни вкарате малко в хаос…вижте сега 

д-р Николов, както чухте е управител на Медицинския център на болницата. Трябва да 
допълниме решението с две точки той да може да ….процедурата да бъде свършена той да 
бъде освободен като управител на Медицинския център. Така, че ако прекратиме 
разискванията не мога да вкарам това предложение, затова ви моля да оттеглите вашето 
предложение за прекратяване ….защото иначе няма как ще трябва да …нова сесия да 
правиме. 

Много ви моля да оттеглите вашето предложение, иначе той няма да може да заеме 
длъжността. 

/ обаждане от място/ 
Разбирате ли той трябва да бъде…да допълня решението иначе той няма да може да 

бъде… 
/ обаждане от място/ 
 

Да считам ли , че оттегляте вашето предложение… 
Благодаря много г-н Павлов. 
Сега вижте какво…тези унизителни и грозни дебати не водят до нищо добро аз съм 

съгласен. Само, че какво очаквате да направя и какво може да направи един председател 
който и да е той. Така, че моля ви не ме упреквайте мен. 

Г-н Гущеров за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 

Ще се направя, че не съм чул обидните реплики от кмета, който представлява една 
институция и то най-сериозната институция на територията на община Дупница кметската. 

Позволявайки си за пореден път да обижда общински съветник от микрофона 
наричайки го мръсник, ако някой е пропуснал и нечистоплътен…политик дали е било или 
каквото е било ще се реши в съдебната зала след като ви се заведат делата за това арогантно 
и нагло поведение, което за пореден път демонстрирате  пред дупнишката общественост. 

Но ние тук, както и вие казахте сме по една изключително важна тема и не чух 
изказване нито от вашата група, която постоянно я  възхвалявате, че едва ли не тука е цял 
вагон общински съветници от БСП а те са 4 и са от партията, която загуби изборите за 
общински съветници, защото партията, която спечели за общински съветници сме ние. 

Какво ще кажат гражданите след 4 години е важно, не от това което вие ще кажете а 
това, което ще направите. Защото сте цар на думите, на популистките изказвания, но дайте 
нещо да свършиме, защото за тези 3 месеца освен да гоните от спортната зала, от общината 
хора, които са работили с 3-4 кметове… 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Г-н Гущеров върнете се към темата, моля ви… 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 

Аз не чух г-н Дангов в своето изказване да говори по темата общинска болница. Той 
говори за мръсници, за нечистоплътни хора и може би затова искаше колегата му Павлов да 
го спаси от нелицеприятната ситуация, в която сам се постави. 

Спирам дотук няма да падам на нивото на г-н Дангов, защото мен ме е срам и не знам 
какво друго да кажа, че присъствам в този ОбС с такъв кмет, който си позволява да поставя 
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общинските съветници…тука има хора, които са в спорта може би не в …..а да ги тушира и 
да се опитва да извлича дивидентите а те да …послушно да гласуваме всяко негово 
предложение. Дали е правилно или неправилно виждаме и на днешната сесия. 

Надявам се искрено, защото имаше начин както доказан специалист като Крум Бонев 
да бъде в друга роля и да не се налага да подава заявление за … че не желае да бъде 
управител, но това е когато познава закона, нормативните актове а не когато се стремиш да 
се издокараш и да бъдеш представителен пред хората, да покажеш колко много милееш. 

Напротив, мисля че действията са важни. Пожелавам още веднъж успех на г-н 
Николов. Това, което се случва в залата не бива да ви притеснява, защото ако работите 
достойно както в последните години се случва и всичките вие лекари и всичките медицински 
специалисти в тази болница с  действията си през последните 4-5 години успяхте да 
покажете на дупнишката общественост, че имаме една добре работеща общинска болница и 
с оглед ковид кризата направихте всичко възможно гражданите, както на община Дупница, 
така и на близките общини Бобов дол  и Сапарева баня да получат едни качествени услуги в 
сектор Здравеопазване. 

Още веднъж успех и винаги общинските съветници не си губят времето в тази зала, 
така че ако имате някакви въпроси, проблеми тъй като принципал на лечебното заведение е 
ОбС ние сме винаги насреща за различните въпроси, които касаят общинската болница. 

Благодаря. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Колеги, както вече анонсирах общинската болница има дъщерно дружество 
Медицински център. Д-р Николов е управител на този Медицински център. След като 
медицинския съвет да го предложи и той да бъде номиниран за управител следва да вкараме 
в решението едно допълнение, с което д-р Николов да може да проведе т.н Общо събрание 
на болницата, да се освободи като управител и да бъде назначен друг управител на 
Медицински център. 

 
Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

2.Общински съвет-Дупница избира Стефан Аспарухов Николов, с 
ЕГН……………, за управител на „Многопрофилна болница за активно лечение – 
Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, ЕИК 109501412. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' – 0 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
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8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Светлин Яник Зарев: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

2. Предложение от Костадин Крумов Костадинов: Допълва проекта за решение 
както следва:  

т.6. Общински съвет Дупница, в качеството си на едноличен собственик на 
капитала на ,,МНОГОПРОФИЛНА БОЛНИЦА ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ-СВ. 
ИВАН РИЛСКИ“ ЕООД  гр. Дупница упълномощава Стефан Аспарухов Николов 
- управител, с ЕГН ......., да проведе Общо събрание на ,,Медицински център  Св. 
Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 109523889, като вземе съответните решения, от 
името на едноличния собственик на  капитала на ,,Медицински център Св. 
Иван Рилски“ ЕООД, а именно:    
             т.6.1 Освободи като управител на ,,Медицински център  Св. Иван 
Рилски“ ЕООД, с ЕИК 109523889, без да освобождава от отговорност, 
Стефан Аспарухов Николов, с ЕГН ......;             
            т. 6.2. Избере за управител на ,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ 
ЕООД, с ЕИК 109523889- д-р Любомир Боянов Таушански, с ЕГН …………….. до 
провеждането на конкурс за управител на дружеството по реда на Закона за 
публичните предприятия и вписването му в търговския регистър, но за  срок не 
по-дълъг от 6 месеца.            
             т.7.  Възлага на Упълномощеното лице Стефан Аспарухов Николов - 
управител, с ЕГН ......, да подпише договор за възлагане на управлението с 
избрания управител на,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 
109523889, съгласно приложения към настоящото решение договор.        

По отношение на д-р Таушански, това също е по предложение на медицинския съвет 
на лечебното заведение, защото доста от лекарите имат частни практики, доста от лекарите 
имат участие в други търговски дружества. Съгласно ЗПП управител не може да има частна 
практика и да бъде в друго търговско дружество.Това е предложението за промяна. Колеги 
имате думата. 
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Няма подадени заявки и преминаваме към гласуване.     

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
приема се  предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Светлин Яник Зарев: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
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3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Светлин Яник Зарев: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.9 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, ОбС – 

Дупница, като едноличен собственик на капитала на „Многопрофилна болница за 

активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  19 

 

1.Общински съвет-Дупница отменя т.2, т.3, т.4 и т.5 от Решение №1 / 25.01.2024г., 
взето по Протокол № 1 / 25-26.01.2024г. на Общински съвет Дупница. 

2.Общински съвет-Дупница избира Стефан Аспарухов Николов, с ЕГН *****, за 
управител на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. 
Дупница, ЕИК 109501412. 

3.Определя възнаграждение на управителя на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, ЕИК 109501412 в размер на 3000 /три 
хиляди/ лева. 

4.Общински съвет-Дупница възлага на Кмета на Община Дупница да сключи  
Договор за управление на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” 
ЕООД гр. Дупница с новоизбрания управител, със срок - до провеждането на конкурс, но не 
по-дълъг от 6 месеца. 

5.Възлага на новоизбрания управител да заяви за вписване настоящите промени по 
партидата на дружеството в Агенция по вписванията, Търговски регистър и регистър на 
юридическите лица с нестопанска цел. 
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6. Общински съвет Дупница, в качеството си на едноличен собственик на капитала на 
,,МНОГОПРОФИЛНА БОЛНИЦА ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ-СВ. ИВАН РИЛСКИ“ ЕООД  
гр. Дупница упълномощава Стефан Аспарухов Николов - управител, с ЕГН *****, да 
проведе Общо събрание на ,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 
109523889, като вземе съответните решения, от името на едноличния собственик на  
капитала на ,,Медицински център Св. Иван Рилски“ ЕООД, а именно:   

6.1 Освободи като управител на ,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с 
ЕИК 109523889, без да освобождава от отговорност, Стефан Аспарухов Николов, с ЕГН 
*****;  

6.2. Избере за управител на ,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 
109523889- д-р Любомир Боянов Таушански, с ЕГН ***** до провеждането на конкурс за 
управител на дружеството по реда на Закона за публичните предприятия и вписването му в 
търговския регистър, но за  срок не по-дълъг от 6 месеца.   

7.  Възлага на Упълномощеното лице Стефан Аспарухов Николов - управител, с ЕГН 
*****, да подпише договор за възлагане на управлението с избрания управител 
на,,Медицински център  Св. Иван Рилски“ ЕООД, с ЕИК 109523889, съгласно приложения 
към настоящото решение договор.   
 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Искам да приветстваме в залата е нашата съгражданка Йорданка Попова, която в 

момента се здрависва с част от общинските съветници. Като журналист, гражданин и жител 
на Бистрица тя е днес сред нас, за което се радвам че е тук и е жива и здрава. 

Миналата година претърпя един здравословен инцидент. Радвам се, че Данчето 
Попова е тука. Браво Данче добре дошла отново. Живи и здрави. 

Поради изчерпване на дневния ред в 10:42 часа, председателят закри 2 заседание на 
ОбС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

............................................................................ 

 

2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 

 


